

| | |
|---|---|
| <p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN DAIRY Date: 15-02-2026 12:23:23 PM Subject: Resignation of the Chief Financial Officer</p> | <p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الألبان الأردنية التاريخ: 15-02-2026 12:23:23 PM الموضوع: استقالة المدير المالي</p> |
| <p>Please be advised that the resignation of the Chief Financial Officer (CFO) of the Jordanian Dairy Company (Establishment No. 200012917) was accepted on February 12, 2026, effective March 31, 2026. As a new CFO has not yet been appointed, Engineer Ahmad Maher Ahmad Hourani has been temporarily assigned as Acting CFO until the appointment of a permanent CFO is finalized.</p> | <p>يرجى العلم بأنه قد تم قبول استقالة المدير المالي لدى شركة الألبان الاردنية رقم المنشأة (200012917) وذلك بتاريخ 2026/02/12 علما بأن الاستقالة سارية المفعول من تاريخ 31-3-2026 . وحيث إنه لم يتم تعيين مدير مالي جديد للشركة حتى تاريخه، فقد تقرر تكليف المهندس أحمد ماهر احمد حوراني قائم بأعمال المدير المالي بصورة مؤقتة، وذلك إلى حين استكمال إجراءات تعيين مدير مالي أصولي للشركة.</p> |
| <p>15-02-2026</p> | <p>15-02-2026</p> |
| <p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Rawan AlMajdoubeh</p> | <p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Rawan AlMajdoubeh</p> |